
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 6. december 2017 stillet følgende 

spørgsmål nr. 298 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S). 

 

Spørgsmål nr. 298:  

”Ministeren bedes redegøre for, hvor mange patienter med akut leukæmi, der 

har modtaget en stamcelletransplantation som led i behandlingen mod akut 

leukæmi siden år 2000. Opgørelsen bedes opgjort efter, hvor lang en uddannelse 

patienterne har, og bedes ligeledes vise, hvor stort et beløb der i alt er 

brugt på stamcelletransplantationer til hver af disse uddannelsesgrupper.” 

 

Svar: 

 

Ministeriet har til brug for min besvarelse anmodet om bidrag fra Sundhedsdatasty-

relsen, som oplyser følgende: 

 

”Det er Su dhedsdatastyrelse s vurderi g, at det ikke på baggru d af de ati-
onale sundhedsregistre er muligt at lave den samlede opgørelse, der ønskes, 

ed tilstrækkelig validitet ude  i ddragelse af ekster e fagperso er.” 

 

Jeg kan henholde mig til ovenstående. 

 

 

 

Med venlig hilsen 
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